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Hulmin alueen korttelin 42 tontti 1 esisopimuksen jatkaminen

939/02.07.00/2020

Kh 13.01.2020 § 3

Kehittämisjohtaja Matti Tunkkari, puh. 02 761 1101

  Kaupungin edustajiin on oltu marraskuussa 2019 yhteydessä ja yh-
tey den oton aihe on ollut Loimaalla uudenlainen pientaloasumisen
mal li ja sen toteuttaminen. Kyseessä olisi yhtiömuotoinen 4-6 eril-
lispien ta lon ratkaisu, jos sa huoneistoala tulisi olemaan 50-70 m2.
Py sä köin ti, jätehuolto yms. sijoitettaisiin keskitetysti yhteen paik kaan.
Mal li olisi Loimaalla uu si, mutta sitä on toteutettu useammalla paik-
ka kun nal la ete läi ses sä Suo mes sa. Toimintamallin ydin on ollut pien-
ta lo ja ajateltu koh de ryh mä on ollut seniorit, mutta muuten to teu tuk-
set ovat vaihdelleet.

  Kehittämisjohtaja ja kaavoitusinsinööri ovat tapaamisen jälkeen sel-
vit tä neet kolme (3) mahdollista aluetta keskusta-alueella. Näissä
osas sa on ollut kaavamuutoksen tarve tai on muita syitä kaupungin
tu le vai suu den suhteen ja jäljelle on jäänyt yksi otsikossa mainittu
kort te li Hulmin alueella. Asia on edennyt siten, että yhteydenottaja
on ha lun nut tehdä tarjouksen alueesta. Hulmin alueen korttelin 42
ton tin 1 pinta-ala on 3.320 m2. Sijainti ja kaavatiedot käyvät selville
oheis ma te ri aa li na olevasta kartasta.

  Kaupunki on aiemmin kahdessa yritystontin luovutusasiassa so vel ta-
nut maakaupan esisopimusmallia. Maakaaren mukainen maa kau pan
esisopimus on määräaikainen. Se antaa hankkeen kehittäjälle ajan
viedä asiaa eteenpäin, mutta toisaalta, jos kulloinkin sovitut eh dot
eivät täyty, sopimus raukeaa viimeistään määräajan lopussa.

  Loimaalla on toki tarjolla hyvin vanhoja asunto-osakkeita niin rivi-
kuin kerrostaloissa ja kaikentyyppisiä ja hintaisia omakotitalojakin on
mark ki noil la tarjolla. Loimaan kaupungin kannattaa valmistelijoiden
nä ke myk sen mukaan antaa mahdollisuus selvittää onko tälle mark ki-
noil la kysyntää. Esisopimusmallin soveltaminen nyt käsillä olevaan
tar jouk seen tarjoaisi tähän tilaisuuden.

  Nyt puheena oleva alue vaatii poikkeamispäätöksen, mutta ei alus ta-
van keskustelun perusteella asemakaavamuutosta. Korttelin lä hi naa-
pu rit ovat asunto-osakeyhtiöitä ja välittömästi eteläpuolella K Oy Loi-
maan vuokra-asunnot Oy.



  Oheismateriaalina kartta alueesta.

 Kehittämisjohtajan ehdotus:

Kaupunginhallitus päättää oikeuttaa laatimaan asiassa aiemmin kah-
des sa yritystapauksessa sovelletun mallin mukaisen kahden (2) vuo-
den esisopimuksen. Esisopimuksessa sovittavaksi kaup pa hin nak si
kaupunginhallitus hyväksyy 16.500 euroa. Kaupunginhallitus kä sit te-
lee sopimukset vielä erikseen.

 Päätös:  Hyväksyttiin.

 Pöytäkirjamerkintä:

  Kehittämisjohtaja Matti Tunkkari saapui kokoukseen ko. asian kä sit-
te lyn ajaksi klo 17:02-17:10.

Kh 10.02.2020 § 45

Kehittämisjohtaja Matti Tunkkari, puh. 02 761 1101

Aiemmassa käsittelyssä laadittavaksi päätetyt sopimukset asiassa
on valmisteltu ja ne tuodaan kaupunginhallituksen käsiteltäväksi.
Esisopimus, kauppakirjaluonnos ja karttaliite ovat oheismateriaalina.

 Kehittämisjohtajan ehdotus:

Kaupunginhallitus päättää hyväksyä laaditun esisopimuksen al le kir-
joi tet ta vak si kaupungin puolesta.

 Päätös:  Hyväksyttiin.
Kh 28.03.2022 § 81

Valmistelija: kehittämisjohtaja Paavo Laaksonen

Esisopimus on allekirjoitettu 2.4.2020, josta ajankohdasta se on voi-
mas sa kaksi vuotta. Yrittäjä on pyytänyt esisopimukselle jatkoaikaa,
kos ka hankkeen toteutuminen on viivästynyt mm. koronan takia.
Han ke on yhä aktiivinen ja tavoitteena on saada rakentaminen käyn-
nis ty mään jo keväällä 2022.

Oheismateriaalina on esisopimuksen jatkamisen asiakirja sekä ai em-
pi samana pysyvä kauppakirjaluonnos ja alueen kaavaliite.

 Kaupunginjohtajan ehdotus:

Kaupunginhallitus päättää hyväksyä laaditun esisopimuksen al le kir-
joi tet ta vak si kaupungin puolesta. Esisopimusta jatketaan yhdellä
vuo del la. Sopimukseen voidaan tehdä teknisluonteisia tarkistuksia.



 Päätös:  Hyväksyttiin.

 Pöytäkirjamerkintä:

  Kehittämisjohtaja Paavo Laaksonen poistui kokouksesta asian kä sit-
te lyn jälkeen klo 18:55.


